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مراسم تشییع و خاکسپاری پیکر کوهنوردان فقید دیروز برگزار شد

مراسم باشکوه وداع و تشییع پیکر 6 کوهنورد 
جانباخته در ارتفاعات اشــترانکوه لرســتان، 
صبح دیروز با حضور انبوه مردم و مسئولان در 
مشهد برگزار شــد. به گزارش خراسان، آیین 
تشییع پیکر کوهنوردان ابدی استان از ساعت 
8 صبح دیروز در ورزشگاه شماره یک تختی 
مشهد آغاز شد که پس از قرائت قرآن کریم و 
ذکر مصیبت اهل بیت)ع( و در حالی که مارش 
عزا توسط گروه نظامیان در ورزشگاه نواخته 
می شد، پیکرهای مهشید جان محمدی، ناصر 
اکبــری، مجیــد  زاده تراب، علی قاســم زاده، 
علیرضــا غلامپور و علیرضا عاملی روی دوش 
مــردم و جامعه کوهنــوردی گرداگرد زمین 
چمن ورزشــگاه تختی مشهد تشییع و برای 
طواف به حرم مطهر رضوی منتقل شــد. در 
ادامــه نیز حجت الاســلام حســینی، معاون 
فرهنگی و تبلیغات آســتان قدس رضوی در 
حرم مطهر امام رضــا)ع( نماز بر پیکر این 6 
کوهنورد جان باخته قرائت کرد. ســپس پیکر 
علیرضا غلامپور، ناصر اکبری و علی قاسم زاده 
برای تشــییع و تدفین به شهرهای طرقبه و 
شــاندیز منتقل و طی مراســم باشکوهی به 
خاک سپرده شد؛ همچنین پیکرهای مهشید 
جان محمــدی، مجیــد  زاده تــراب و علیرضا 
عاملــی نیز در آرامســتان بهشــت رضا)ع( 
مشهد به خاک سپرده شــد. همچنین پیکر 
کوهنــورد جان باخته  هفتمین  اکرم حقانی، 
در حادثه اشــترانکوه نیز دیروز برای تشییع 
و خاکسپاری به زادگاهش اسفراین )خراسان 
شــمالی( منتقل و در این شهرستان به خاک 

سپرده شد. 
 سخنان معاون استاندار

 معاون سیاسی- اجتماعی استانداری خراسان 
رضوی در مراســم تشییع در ورزشگاه تختی 
طی ســخنانی گفت: »کوهنوردان جان باخته 

خراســانی در ارتفاعات اشترانکوه لرستان در 
کمک رســانی و امداد و نجــات در حوادث و 
بلایای طبیعی، همیشه حضور فعال داشتند.« 
افزود: »این کوهنوردان  سیدجواد حســینی 
امدادگر همیشــه و در همه حــال وقتی که 
ســیل و یا حادثــه ای اتفاق می افتــاد، جزو 
اولیــن نفراتی بودند که بــرای امداد و نجات 
اما امروز)دیروز(  عازم محل حادثه می شدند. 
سوگوار همین افراد دلسوز و عاشق هستیم که 
در غربت جان باخته اند.« وی خاطرنشان کرد: 
»برخی از این کوهنوردان سال گذشته نیز در 
ارتفاعات بینالود دچار مشکل شده بودند که 
پس از گذشــت یک روز نجات یافتند اما این 
بار پس از فتح قله جان باختند.« وی تصریح 
کرد: »این عزیزان همچون کوه استوار و جزو 
با اســتعدادهای ورزش کوهنــوردی بودند و 
دوستان و جامعه کوهنوردی استان داوطلبانه 
و عاشــقانه ســختی های زیادی را برای پیدا 
کردن پیکرهایشــان متقبل شده اند.« رئیس 
هیئت کوهنوردی خراسان رضوی هم در این 
مراسم مطالبی در وصف خصوصیات اخلاقی 

و رفتاری ایــن کوهنوردان ایراد کرد و گفت: 
»این کوهنوردان عزیز ســالیان متوالی جزو 
امدادگــران بودند و هــرگاه حادثه و بلایای 
طبیعی اتفاق می افتاد، حضــور داوطلبانه ای 
داشــتند.« احمد زحمتکش همچنین درباره 
ســیدعلی حســینی که هنوز پیکر وی پیدا 
نشــده، افزود: »این کوهنورد جوان که جزو 
بهترین ها بود، بر اساس وظیفه امدادگری که 
در هر حادثه ای باید جزو نفرات آخر باشــند، 
در ایــن حادثه هم جزو آخرین نفرات بود که 

امیدواریم هر چه زودتر پیکر او پیدا شود.« 
 پیام تسلیت تولیت آستان قدس رضوی

در ادامه پیام های تسلیت، تولیت آستان قدس 
رضوی نیز روز گذشــته به خاطر درگذشــت 
کوهنــوردان جان باخته در حادثه اشــترانکوه 
پیام تســلیتی صــادر و در حــرم مطهر امام 
رضــا)ع( هنگام طواف پیکرهــای کوهنوردان 
فقیــد قرائت شــد. به گــزارش آســتان نیوز، 
رئیسی  سیدابراهیم  حجت الاسلام والمسلمین 
طــی پیامی ضایعــه درگذشــت کوهنوردان 
مشهدی در حادثه اشترانکوه را تسلیت گفت. 

در این پیام آمده اســت: »ضایعه درگذشــت 
ورزشکارانی که استوار بر بلندای قله گام نهادند 
و ناباورانه در حادثه ســقوط بهمن روحشان به 
صعود و آرامش ابدی رســید، موجب تاسف و 
تاثر شــد. اینجانب ضمن تسلیت این مصیبت 
به جامعه ورزشی کشور، خانواده مصیبت دیده 
و آحاد مردم قدرشناس خطه خراسان، غفران 
و رحمت واســعه الهــی را بــرای آن عزیزان 
از حضــرت باری تعالی مســئلت نمــوده، در 
جــوار مضجع منور رضوی صبــر جمیل برای 
آرزومنــدم.« همچنین مدیر  مصیبت دیدگان 
تربیت بدنی سپاه امام رضا)ع( و برخی از جامعه 
ورزش اســتان نیز هر کدام جداگانه پیام های 

تسلیتی صادر کردند. 
 غیبت نماینده های فدراسیون و وزارت

 در مراســم تشــییع پیکر کوهنوردان فقید، 
مســئولان اســتانی همچون معاون استاندار، 
فرمانده شــمال شــرق ارتش، فرماندارمشهد، 
معاون فرهنگی و تبلیغات آستان قدس رضوی، 
رئیس شــورای شهر مشهد، مدیر کل ورزش و 
جوانان، نیروی های نظامــی، امدادگران هلال 
احمر، مســئولان شــهری، نماینده های چند 
باشــگاه کوهنوردی دیگر اســتان ها، نماینده 
انجمن های غارنوردی و کوهنوردی کشــور و 
جامعه ورزش استان حضور داشتند که در این 
میان متاسفانه جای خالی نمایندگان فدراسیون 
و وزارت ورزش و جوانان در این مراسم به شدت 
احســاس شد. در خور ذکر است، 14 کوهنورد 
خراسانی پنج شــنبه گذشته پس از صعود قله  
کول جنو ارتفاعات اشــترانکوه لرســتان و در 
مســیر برگشت گرفتار بهمن شــده که 8 نفر 
از آنان جان باختنــد و پیکر دیگر کوهنورد و 
امدادگر مشهدی به نام سیدعلی حسینی هنوز 
پیدا نشده که عملیات جســت وجو برای پیدا 
کردن پیکر این کوهنــورد با حضور گروه های 

مختلف ادامه دارد. 

وداع باشکوه با کوهنوردان ابدی

هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامك: 2000999
***

 چه خوب اســت در میان این همه فدراســیون های ورزشی، فدراسیون 
ورزشی زنان و بانوان کشور هم تشکیل و تاسیس شود. 

 تو این روزها که همه باید بدون تعصب رنگي براي مبارزه با فســاد تلاش 
بکنن خراسان براي ماست مالي فساد مالي تو پرسپولیس اومده پرونده کرار 

رو بررسي کرده این رفتار به دور از شرافت روزنامه نگاري است.
 واقعا از پرسپولیسی ها برای انتخاب گل علی علیپور به عنوان بهترین گل 
نیم فصل متاســفم. ششمین گل هم نبود. انصاف این بود که از 5 نفر دیگر 

انتخاب می کردید چون ما مسلمانیم باید حقیقت رو بگویم.
 خیلی تاسف بار است که در پرسپولیس چه ارقام میلیاردی ناپدید میشه! 
واقعا اگر این ســرخابی دولتی بشــه تنها در نیم فصل به درآمد های کلان 
می رســند ولــی از آنجایی که افرادی در این تیم ها هســتند که از این راه 

میلیاردی کسب درآمد می کنند، اجازه نمیدن خصوصی شود!
 چرا فدراســیون و آقای تاج هیچ دفاعی از تیم پدیده نمی کند که به این 
راحتی 6 امتیاز ازش کســر کردند مگه فقط باید از تیم های پرسپولیس و 

استقلال حمایت بشه؟

ترکاشوند سرمربی شهرداری ورامین شد
تیم والیبال شــهرداری ورامین امسال با هدایت فرهاد نفرزاده وارد لیگ 
برتر شــد. نفرزاده که در ابتدای فصل با انگیزه زیاد راهی ورامین شــده 
بود به دلیل مشــکلات مالی این تیم یک نیم فصل بیشــتر دوام نیاورد و 
خیلی زود از ســمت خود کنار رفت تا محمد ترکاشــوند، سرمربی سابق 
تیم والیبــال صالحین ورامین یک بار دیگر به ایــن تیم برگردد. به این 
ترتیب ترکاشــوند در نیم فصل دوم لیگ روی نیمکت شهرداری ورامین 

حضور خواهد داشت. 

زهرچشم کمیته انضباطي از بسکتبال تبريز
کمیته انضباطي فدراسیون بسکتبال با استناد به گزارش ناظران و داوران 
مســابقه مهرام تهران و شهرداري تبریز، شــهرام عباس پناه، سرپرست 
تیم بســکتبال شــهرداري تبریز را به علت اعتــراض و توهین و تهمت 
به کادر اجرایي در مســابقه بین تیم هاي مهرام و شــهرداري تبریز به 6 
ماه محرومیت از شرکت در مســابقات و همراهي تیم تحت هر عنوان و 

پرداخت مبلغ 50 میلیون ریال جریمه نقدي محکوم کرد.

دومین پیروزی تبريز در لیگ بسکتبال
دانشــگاه آزاد، شــهرداری تبریز، پتروشــیمی بندرامام و یس آل گرگان 
حریفان خود را در لیگ برتر بســکتبال شکست دادند. در هفته دوازدهم 
لیگ برتر بســکتبال در سالن دانشــگاه آزاد، تیم میزبان با 16 امتیاز و 
13 ریباند حامد ســهراب نژاد بــا اختلاف 3 امتیاز مقابــل مهمان خود 
شــهرداری گرگان به پیروزی رســید. این هفته مهرام استراحت داشت. 

نتیجه دیدارهای هفته دوازدهم لیگ برتر بسکتبال به این شرح است. 
یــس آل گــرگان 69 - نیروی زمینــی 62، پالایش نفت آبــادان 90 - 
شــهرداری تبریز 101، رعد پدافند هوایی خوزســتان 56 - پتروشیمی 

بندرامام 86، دانشگاه آزاد اسلامی 63 - شهرداری گرگان 60

زاویه نگاه شما

اخبار

مهره چینی در انتخاب خبرگان 
ورزش خبرساز شد!

معرفی خبرگان ورزش برای حضور در مجمع کمیته 
ملی المپیک نشان از تعامل و رایزنی های برنامه ریزی 
شــده برای مهره چینی در انتخابــات این کمیته و 
تعیین رئیس آینــده آن دارد. انتخابات کمیته ملی 
المپیک در حالی قرار است 25 دی ماه برگزار  شود 
که دوشنبه در جلسه هیئت اجرایی محمود مشحون، 
علی کفاشیان، رضا صالحی امیری، طاهره طاهریان 
و عاطفه اســلامیان به عنوان خبره ورزشی انتخاب 
و معرفی شــدند. حذف نام اصغر رحیمی از لیست 
کارشناســان خبره، واکنش تند رئیس مرکز نظارت 
بــر تیم های ملی کمیته ملی المپیــک را به دنبال 
داشــت تا رحیمی این اتفاق را ظلم بزرگی در حق 
خود بنامد. هرچند که اعضای هیئت اجرایی بعد از 
معرفی کارشناسان خبره، از انتخاب رحیمی به عنوان 
سرپرست کاروان ایران در بازی های آسیایی 2018 
نام بردند اما او این پست را هم نپذیرفت. متعاقب آن 
عاطفه اســلامیان، مدیر روابط  بین الملل کمیته هم 
انصراف خود را از حضور در مجمع انتخاباتی کمیته 
اعلام کرد تــا میترا نوری نایب رئیس فدراســیون 
هندبــال جایگزیــن او شــود. با معرفــی خبرگان 
ورزش بــرای حضور در مجمع کمیته ملی المپیک، 
گمانه زنی ها در خصوص رئیس احتمالی آغاز شد. نام 
رضا صالحی امیری در حالی در لیســت کارشناسان 
خبــره جای گرفته که خیلی هــا او را از حالا رئیس 
بعدی کمیته ملی المپیک می دانند چراکه کاندیدا 
شــدن برای احراز پست ریاســت کمیته منوط به 
عضویت در مجمع اســت و با تصمیم روز دوشــنبه 
هیئت اجرایی، به نظر می رســد این شــرط خیلی 
راحت برای برخی گزینه ها محقق شده؛ ضمن این که 
هنوز خاطرمان هست که صالحی امیری فردی است 
که در آغاز دولت حسن روحانی گزینه تصدی پست 
وزارت ورزش بود اما نتوانست رای اعتماد مجلس را 
بگیرد. اما گویا قرار اســت فضا به گونه ای پیش برود 
که او حتما به ورزش تزریق شــود. به گزارش ایسنا، 
با مشخص شــدن چهره اصلی برای کسب کرسی 
ریاست به نظر می رسد کاندیدا شدن مجدد کیومرث 
هاشــمی در انتخابات برای پســت ریاست چندان 
منطقی نیست و احتمالا هاشمی قصد حضور در سایر 
پست ها از جمله دبیرکلی یا شاید هم نایب رئیسی را 
خواهد داشت. از طرفی با توجه به تاکیدات سازمان 
بازرسی مبنی بر عدم حضور بازنشسته ها در بخش 
دبیر کلی و خزانه داری و عدم توان رقابت مشــحون 
و کفاشیان با صالحی امیری، حضور این 2 بازنشسته 
ورزشی می تواند به معنای تمایل آن ها برای رسیدن 
به جایگاه نایب رئیسی باشد. با این حال همه این ها 
گمانه زنی است و تا ثبت نام نهایی کاندیداها هیچ چیز 

قابل پیش بینی نیست.

گزارش

بهروز/  کوهنوردان ابدی خراســان رضــوی بر قله دوش 
مردمان تا منزلگاه آخر مشــایعت شــدند. چشــم ها دیگر 
اشــکی برای باریدن ندارد، دل ها همه زخمی اســت، رنگ 
ســرخ دیدگان با ســرخی خون دل زخم خــورده اعضای 
خانواده، دوســتان، همنوردان و عموم جامعه ورزش شــهر 
و استان درآمیخته و ســوگ و مرثیه ورزشکاران سفرکرده 
ورد زبان هاســت. فعلا و در میان ایــن همه اندوه، نیازی به 

نمک پاشــی بر زخم دل ها نیســت اما هفته ها بعد و در یک 
فضای منطقی و دور از احســاس و خشــم و فرافکنی، باید 
به کالبدشــکافی دقیق چراها و دلایل فاجعه پرداخت. نه از 
آن رو کــه تقصیری بر گردنی نهاده شــود؛ بل، این که دیگر 
کمتر شــاهد تکرار چنین تلخکامی هایی باشــیم که ورزش 
راهی برای نشاط و ســرور جسم و روح است و نه اندوه دل 
و جان. البته کــه حادثه خبر نمی کند ولــی حتما باید راه 

فاجعه را در حد تاب و توان بســت و کوشید تا رنج دوباره، 
مشــق تکراری دفتر ورزشمان نباشد. و کلام آخر خطاب به 
روح بزرگمرد محجوب کوهنوردی خراســان رضوی)زنده یاد 
مهدی عمیدی آهنگ- نخستین فاتح خراسانی اورست که او 
نیز چندســال قبل در راه فتح یک قله مرتفع دیگر در خارج 
از کشور سفری بدون بازگشت داشت و جاویدان شد( مهدی 

جان! بلندشو؛ برایت مهمان آمد...

زخــــمی بر دل

عادل فردوســی پور در برنامه این هفته به طور کامل به پرونده مدافع استرالیایی 
سابق پرسپولیس و نحوه پرداختی ها به او که از این باشگاه شکایت کرده پرداخت. 
بــه گزارش ورزش ســه، در برنامه این هفته 90 آصفی، مشــاور امور بین الملل 
و کفاشــیان، نایب رئیس فدراســیون فوتبال نیز توضیحاتی راجع به میزبانی یا 
برگزاری مسابقات تیم های ایرانی در زمین بی طرف در لیگ قهرمانان آسیا ارایه 
کردند. بخش ویژه این برنامه نیز به بحث علی اکبر طاهری، مدیرعامل سابق باشگاه 
پرســپولیس با حسین هدایتی، حامی مالی این تیم راجع به پرداختی به آنتونی 

گولچ و دیگر کمک ها به سرخ پوشان اختصاص داشت. 
 طاهری: کمك های هدایتی به حساب باشگاه واریز می شد

علی اکبر طاهری، مدیرعامل ســابق پرســپولیس در واکنش به شایعه گم شدن 
61 میلیارد تومان در باشــگاه گفت: »در یک رســانه زده شد 61 میلیارد تومان 
در باشگاه پرسپولیس ناپدید شده که درست نیست و باشگاه باید به این موضوع 
واکنش نشان می داد. عجیب است که در صورت حساب ها 61 میلیارد تومان گم 
شــود و این موضوع درست نیســت.« طاهری درباره این که 200 هزار یورو پول 
گولچ که از هدایتی گرفته اند به کجا رفته، اظهار کرد: »سند شماره 20 امور مالی 
باشــگاه پرسپولیس در هشتم تیرماه 95، مبلغ 200 هزار یورو سند خورده و به 
حساب باشگاه رفته است.« او با اشاره به این که چند نفر از هواداران پول، سکه و... 
هم می دادند و ما بر اساس روندی که داشتیم، پرداختی انجام می دادیم، بیان کرد: 
»یکی، دو ماه قبل از شروع فصل خود هدایتی به واسطه یکی از همکاران متعهد 
شــد 30 درصد مبلغ قرارداد بازیکنان جدید را می دهیم؛ به همین دلیل وقتی 
هر بازیکن جدیدی می خواستیم جذب کنیم ایشان را در جریان می گذاشتیم.« 
مدیرعامل سابق باشگاه پرسپولیس با بیان این که همان ابتدا 160 میلیون تومان 
پول به گولچ دادیم، گفت: »گولچ از این که در لیست تیم قرار نمی گرفت ناراحت 
بود و بعد از این که بازی نکرد، از ایران رفت و به کنفدراسیون فوتبال آسیا شکایت 
داشــت و ما جوابیه مان را صادر کردیم.« طاهری تاکید کرد: »ابهام برای زمانی 
است که هیچ سندی درباره آن در باشگاه نباشد و به ثبت نرسد ولی دریافتی 200 
هزار یورو مذکور در باشگاه ثبت شده است.« او اذعان کرد: »این آقا)هدایتی( در 
آن زمان عنوان کردند پول را برای اوکراینی ها داده اند و خواهش می کنم رسانه ها 
به موضوع اوکراینی ها ورود کنند. در آرشــیو رسانه ها این موضوع وجود دارد که 
عنوان کردند پول را برای اوکراینی ها داده است. ما دیدیم اساس کار باشگاه یک 
مقدار از مسیرش منحرف شده؛ ضمن احترام به همه گفتیم باید پول ابتدا وارد 
باشگاه شده و براساس سیاست ها خرج شود. مگر می شود 200 هزار یورو را یک جا 
پرداخت کنیم؟ پس عقل در صنعت فوتبال چه می شــود؟« مدیرعامل پیشین 
باشــگاه پرسپولیس اضافه کرد: »ما پول ها را دادیم و سند زدیم؛ 200 هزار یورو 

پول آقای هدایتی تبدیل به ریال شد و به حساب باشگاه پرسپولیس رفت. سال 
مالی ما از یک تیرماه تا سی ویکم خردادماه سال بعد است؛ برای فصل 95 - 94 و 
دوره بعدی آن)لیگ شانزدهم( نمونه های مالی و حساب رسی بسته شده و اسناد 
وجود دارد. فرآیند باشــگاه از سال 94 هم مشخص اســت.« طاهری ادامه داد: 
»متوجه شدم برخی رسانه ها می گفتند مدیریت، بازیکنان را می گرفت در صورتی 
که ما طبق لیست آقای برانکو بازیکن می گرفتیم؛ حتی مدیر برنامه بازیکنان را 
نزد آقای برانکو می فرستادیم تا صحبت لازم انجام شود و بعد ما برای عقد قرارداد 
پای میز مذاکره می نشستیم.« او در خصوص شکایت گولچ از پرسپولیس گفت: 
»حکم کنفدراسیون فوتبال آسیا برای گولچ بدوی است و می شود به آن اعتراض 
کرد. ما با طارمی قرارداد 2 ســاله داشتیم که آن اتفاقات افتاد.« طاهری تصریح 
کرد: »ایشان)حسین هدایتی( در ضیافت ناهار گفت 30 درصد قرارداد بازیکنان 
جدید را می دهم. آقای ترکاشوند 700 میلیون تومانی که از آقای هدایتی گرفته 
را به وحید امیری داد و کمتر از آن پرداخت نکرد.« او عنوان کرد: »این صحبت ها 
که گفته می شود ما پول بازیکنانی که از اسپانسر دریافت کردیم به طور کامل به 
بازیکنان ندادیم اصلا درســت نیست همه چیز ما شفاف است. بنده همه مسائل 

مالی را به باشگاه ارجاع می دهم.« 
 هدایتی: 19 میلیارد تومان به پرسپولیس کمك کردم

حسین هدایتی، یکی از حامیان مالی پرسپولیس در گفت وگوی تلفنی با برنامه 
90 در خصوص پولی که برای قرارداد گولچ به مســئولان باشــگاه پرسپولیس 
داده بود، عنــوان کرد: »پول گولچ را وقتی آقایان ترکاشــوند و طاهری پیش 
بنــده آمده بودند، دادم و یکم تیرماه با وجود این که ســاعت تعطیلی بود یورو 
تهیــه کردم و به آن ها دادم چون گفتند اگر امشــب با گولــچ قرارداد نبندیم 
فردا از ایــران می رود.« او در واکنش به این که طاهری عنوان کرد قرار شــده 
بود هدایتی 30 درصد قــرارداد بازیکنان جدید را بدهد، گفت: »آقای طاهری 
فرافکنــی کردند و آن را پای حافظه کم ایشــان می گذارم. من به چه کســی 
گفتــم 30 درصد هزینه خرید بازیکنان را می دهم؟ اصلا این موضوع درســت 
نیست؛ ضمن این که اگر حساب کنیم، از 30 درصد قرارداد بازیکنان جدید هم 
بیشتر پرداختی داشتیم.« هدایتی اظهار کرد: »در سی ویکم اردیبهشت 95 در 
جلســه ای با حضور برانکو که دوستان شما)طاهری( هم آنجا بودند قرار شد در 
صورت قهرمانی، چند بازیکن با کمک بنده جذب شوند، من گفتم 5، 6 بازیکن 
خوب بگیرید که تیم موفق شود و من کمک خواهم کرد و همین کار را انجام 
دادم و عین نفرات مد نظر گرفته شد.« این حامی مالی پرسپولیس یادآور شد: 
»30 هــزار دلار هم برای پرداختی به بازیکنــان اوکراینی فصل قبل در تاریخ 
پانزدهم تیرماه 95 که آن زمان هم اسپانســر نبودم، انجام شــد؛ ضمن این که 

این مبلغ ارتباطی به 200 هزار یوروی گولچ ندارد.« او خطاب به طاهری بیان 
کرد: »وحید امیری و بعد از آن سیدجلال حسینی را جذب کردید که برای هر 
بازیکن بنده جداگانه پول می دادم. برای وحید امیری 700 میلیون پول گرفتید 
و آقای ترکاشــوند رســید نفر به نفر بازیکنان را به من مــی داد اما فقط 400 
میلیون تومان به این بازیکن داده شــد و 300 میلیون تومان به حساب باشگاه 
رفت.« هدایتی تاکید کرد: »در دوران مدیریتی آقای طاهری 19 میلیارد تومان 
از من کمک گرفته شــد و واقعا بی انصافی اســت اگر این را انکار کنند.« او در 
خصوص این که گفته می شود مبلغ زیادی به بانک سرمایه بدهکار است، گفت: 
»هیچ بدهی ای ندارم و اســتعلام بانک مرکزی این موضوع را نشــان می دهد؛ 
بدهی بنده به سیستم بانکی کشور صفر است و 3 روز پیش استعلام را گرفته ام 
که در صورت نیاز این برنامه رســانه ای می کنم. بانک مرکزی 3 روز قبل تایید 

کرد بنده هیچگونه بدهی ندارم.« 
 سوال پیامکی

سوال نظرسنجی این هفته به انتخاب بهترین گل نیم فصل نخست اختصاص 
داشــت که مخاطبان باید از بین گل های مهدی ترابی)ســپاهان- سایپا(، 
صابــر حردانی)تراکتورســازی- فولاد(، مهــدی زبیدی)ذوب آهن- پارس 
جنوبی(، آگوســتو ســزار)صنعت نفت- ذوب آهن(، علی علیپور)گسترش 
فولاد- پرسپولیس( و علی قربانی)اســتقلال تهران- سپاهان( یک گزینه 
را انتخــاب می کردند. در خاتمه حدود یک میلیــون و 973 هزار نفر در 
نظرســنجی شرکت کردند که بیش از 48 درصد به گل علی علیپور مقابل 

گسترش فولاد به عنوان بهترین گل نیم فصل اول رای دادند.

بررسی پرداختی مبهم به بازیکن شاکی پرسپولیس در 90
چرا برانکو گفت قرعه پرسپولیس سخت است؟

در حالی که همه از ســختی گروه استقلال در آســیا می گویند برانکو بعد از بازی تیمش با سپیدرود 
گفت قرعه پرسپولیس در آسیا سخت است! به نظر می رسد اشاره برانکو به الوصل است که در جدول 
فعلی لیگ امارات بالاتر از العین قرار دارد. البته ســرمربی کروات قرمزها به السد هم اشاره ای داشته 
ولی از هر نظر که به قرعه کشی لیگ قهرمانان آسیا نگاه کنیم قرعه استقلال سخت تر از پرسپولیس 

است. 

نارضايتی شديد قلعه نويی از 2 بازيکن تیمش
امیر قلعه نویی که اوضاع خوبی در ذوب آهن ندارد از عملکرد 2 بازیکن تیمش در بازی با پرسپولیس 
به شدت ناراحت است و عقیده دارد آن ها به هیچ وجه انتظارات را برآورده نکردند. این 2 بازیکن در 
ساختار دفاعی ذوب آهن هستند و امیر قلعه نویی معتقد است اگر آن ها اینقدر ضعیف ظاهر نمی شدند 
تیمش مقابل پرسپولیس گلباران نمی شد. ذوب آهن در نیم فصل اول با قلعه نویی نتوانست انتظارات 

را برآورده کند که این مسئله حتی واکنش رئیس کارخانه را در پی داشت. 

بدون ویرایش جهت اطلاع

علی ترابی 

جنجال طاهری و هدایتی بر سر پول گم شده گولچ

 آصفی: رئیس AFC به طرف عربستان غش 
می کند

حمیدرضا آصفی، مشاور بین الملل رئیس فدراسیون 
فوتبال در گفت وگوی تلفنی بــا برنامه 90 پیرامون 
میزبانــی تیم های ایرانــی در زمین خــود در لیگ 
قهرمانان آســیا گفــت: »در جلســه روز نهم نوامبر 
فضا به این ســمت رفت که باید مســابقات به شکل 
رفت و برگشــت باشد و فضای جلســه به نفع ایران 
پیش رفــت و به اتمام رســید.« آصفی تصریح کرد: 
»سعودی ها در یک روزنامه به این اتفاق حمله کردند 
و دبیر کل ای اف سی بعد از این جلسه نیز حرف هایی 
مطرح کرد که آن رسانه ها از این صحبت ها استقبال 
کردند.« مشاور امور بین الملل فدراسیون فوتبال گفت: 
»اینفانتینو میزبانی ایران را تبریک گفت و عنوان کرد 

حق کشورهاست به صورت رفت و برگشت بازی کنند. 
رای اول در کنفدراســیون فوتبال آسیا به نفع ایران 
بوده.« او ادامه داد: »تمام شــواهد و قرائن دال بر این 
بود که جلسه هماهنگی در کنفدراسیون فوتبال آسیا 
را ما بردیم. این که بعد از آن جلسه دبیر کل ای اف سی 
آن حرف ها را زده به آن معنا نیســت که رای اولیه به 
نفع ایران نبوده و آقــای اینفانتینو بی جهت به آقای 
کفاشیان تبریک نگفت.« آصفی عنوان کرد: »از همان 
موقع که جلسه برگزار شد به ای اف سی نامه زدیم که 
رای دقیق را به ما ابلاغ کنند. کنفدراســیون فوتبال 
آسیا عنوان کرده در حال انشای رای است، این نشان 
می دهد سعودی ها در حال دخالت در رای هستند. از 
وقتی نامه دادیــم و گفتیم رای را بگویید، یک هفته 
بیشتر می گذرد؛ مگر می شــود صدور رای و امضای 

آن بیش از یــک هفته به طول بینجامد؟« مشــاور 
امور بین الملل فدراسیون فوتبال گفت: »این احتمال 
می رود عربستانی ها بر رئیس بحرینی ای اف سی فشار 
وارد کنند و در صدور رای دخالتی به وجود بیاورند و 
برخلاف جهت کمیته مسابقات کنفدراسیون فوتبال 
آسیا رای دهند. الان وقت این نیست چه کسی اشتباه 
کرده، الان بایــد تلاش کنیم از حقــوق ایران دفاع 
کنیم. ما و سعودی ها در شرایط برابر نیستیم. رئیس 
کنفدراسیون فوتبال آســیا بحرینی است و حتما به 
آن طــرف غش می کند.« او یادآور شــد: »آقای دبیر 
کل ای اف ســی بیشتر از 10 روز بعد از بیانیه صحبت 
کرد. منطقا اگر اظهارات دبیر کل نتیجه جلسه کمیته 
مسابقات بود فردا یا بعد از آن جلسه می گفت، نه 10 

روز بعد. باید به این مسائل دقت کرد.« 

 کفاشیان: اینفانتینو میزبانی ایران را تبریك 
گفت

علی کفاشــیان، نایب رئیس فدراســیون فوتبال در 
گفت وگوی تلفنی بــا برنامه 90 دربــاره میزبانی یا 
برگزاری مسابقات نمایندگان ایرانی در لیگ قهرمانان 
آســیا گفت: »رای کمیته مسابقات ای اف سی به نفع 
مــا بود و اینفانتینو این اتفاق را به بنده تبریک گفت 
چراکه کنفدراســیون فوتبال آسیا نیز این موضوع را 
پذیرفته است. قرار بود ای اف سی رای را ابلاغ کند ولی 
7، 8 روز این کار را نکرده که این اتفاق نشان می دهد 
منافع آن ها به خطر افتاده است. مطمئنا عربستانی ها 
ســعی در تغییر رای کنفدراسیون فوتبال آسیا دارند 
که در صورت این اتفاق مــا رئیس فیفا را در جریان 

می گذاریم.« 

يادداشت


